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Vragen van het lid Van Veldhoven (D66) aan de Minister van Economische 
Zaken over het bericht «Onderzoek nodig bij windmolens bij Medemblik» 
(ingezonden 2 februari 2015). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Onderzoek nodig bij windmolens bij 
Medemblik»?1 

Vraag 2
Welke aanwijzingen zijn er dat metaalmoeheid vooral bij het gebruikte type 
windmolens voorkomt? 

Vraag 3
Zijn er windmolens van hetzelfde type van andere bedrijven in Nederland 
aanwezig? Indien dit het geval is, spoort u deze bedrijven aan om ook 
onderzoek naar de metaalmoeheid van hun windmolens uit te voeren? 

Vraag 4
Hoe groot acht u de kans dat dergelijke problemen ook bij andere type 
windmolens kunnen voorkomen? 

Vraag 5
Welke veiligheidsrisico’s kan metaalmoeheid bij windmolens veroorzaken en 
hoe wordt daarop door u, en door de windmolenbedrijven, geanticipeerd? 

Vraag 6
Welke eisen stelt de overheid aan energiebedrijven wat betreft de hoeveel-
heid en het type controles dat jaarlijks uitgevoerd moeten worden? Rapporte-
ren deze bedrijven ook over de bevindingen naar de overheid? 

Vraag 7
Kunt u garanderen dat de overheid in samenwerking met de energiebedrijven 
er alles aan doet om de veiligheid van omwonenden, personeel en betrokken 
partijen te waarborgen? 

1 «Onderzoek nodig bij windmolens bij Medemblik» – NOS, 28 januari 2015, http://nos.nl/artikel/
2015942-onderzoek-nodig-bij-windmolens-bij-medemblik.html
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Vraag 8
Worden er naar aanleiding van dit incident en incidenten in het verleden 
nieuwe veiligheidsmaatregelen getroffen of acht u de huidige maatregelen 
voldoende?
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